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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat het elektronisch patiëntendossier (EPD) 
niet goed beveiligd is (ingezonden 12 april 2010). 

Vraag 1
Onderschrijft u de bevindingen van de Universiteit van Amsterdam dat het 
EPD «gewoon lek is»?1 Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Wat gaat u doen om de gesignaleerde tekortkomingen van het EPD te 
verhelpen? 

Vraag 3
Bent u bereid de architectuur van het EPD grondig te herzien om de 
beveiliging ervan te verbeteren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is wat betreft de uitrol van het 
elektronisch medicatiedossier? 

Vraag 5
Wanneer mag de Kamer de evaluatie van de uitrol van het elektronisch 
medicatiedossier verwachten?

1 NRC Handelsblad, 26 maart 2010: «Het EPD is lek omwille van de bruikbaarheid».
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